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Strojnícka fakulta STU, Nám. slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

Zápisnica č. 6 / (2022 – 2026) 

z mimoriadneho zasadania AS SjF STU zo dňa 15. 06. 2023 o 13:00 h 
 
 

Prítomní :  

1. Bartalský Lukáš, Ing., PhD. 11. Mlynár Peter, Ing., PhD. 

2. Brusilová Alena, doc. Ing., PhD. 12. Sejč Pavol, prof. Ing., PhD. 

3. Čačková Iveta, doc. Ing., PhD. 13. Úradníček Juraj, doc. Ing., PhD. 

4. Gulan Ladislav, prof. Ing., PhD               14. Bajnok Patrik 

5. Gulan Martin, doc. Ing., PhD.           15. Kmeť Marek                               

6. Hudecová Elena, Mgr. 16. Kmeť Vladimír, Ing. 

7. Chmelko Vladimír, doc. Ing., PhD. 17. Krajčíková Zuzana, Bc.   

8. Leja Jozef, RNDr., PhD. 18. Kručay Peter, Bc. 

9. Letavaj Peter, Mgr., PhD. 19. Novotná Ema,  Bc. 

10. Matúš Miloš, doc., Ing., PhD. 20. Vojtko Tedeáš, Ing. 

 

 

 

                           

 

 

 

Prizvaní:   Šooš Ľubomír, Dr.h.c. prof. Ing., PhD. – dekan 

 Gužela Štefan, doc., Ing., PhD. – prodekan pre vzdelávanie I. a II. stupeň a starostlivosť pre 

študentov 

 Schrek Alexander, doc. Ing., PhD. – prodekan pre personálne a sociálne veci, rozvoj fakulty 

 Ing. Gabriela Kuzmová. – tajomníčka fakulty 

 

Program:                   1. Otvorenie a schválenie programu a overovateľov zápisnice 

 2. Informácie z Kolégia rektora a aktuálne otázky SjF 

 3. Informácie zo zasadnutia AS STU 

 4. Štatút SjF STU 

 5. Organizačný poriadok SjF STU 

 6. Rokovací poriadok AS SjF STU 

 7. Zásady volieb do AS SjF STU 

 8. Zásady voľby kandidáta na dekana a prijatia návrhu na odvolanie dekana SjF STU 

 9. Návrh rozpočtu SjF STU v Bratislave na rok 2023 

 7. Rôzne 

                                        
K bodu 1:  

Zasadnutie AS SjF STU zvolala a otvorila predsedníčka AS SjF STU, doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. 

Privítala prítomných senátorov, vedenie SjF STU a prizvaných hostí. V úvode rokovania predsedníčka 

odovzdala slečne Bc. Novotnej dekrét a následne otvorila rokovanie.  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

– RNDr. Jozef Leja, PhD. 

– Tadeáš Vojtko, Ing.  

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 21  

Neprítomní:    Knížat Branislav, doc. Ing., PhD.  – ospr. 

 Macho Oliver, Ing., PhD. – ospr. 

 Uváček Marian, Mgr., PhD. – ospr.  

 Predáč Damián – ospr.   

 Vozárová Jana – ospr. 
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 Hlasovalo za : 20 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   1 

Záver: Overovatelia zápisnice boli schválení väčšinou hlasov.  

 

Ďalšie pripomienky, doplňujúce a pozmeňujúce návrhy k programu zasadnutia zo strany prítomných 

senátorov vznesené neboli. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 22 

 Hlasovalo za : 22 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Program zasadnutia AS SjF STU bol schválený jednomyseľne. 
 
K bodu 2: 

Dekan fakulty informoval členov AS SjF STU o zasadnutí mimoriadneho Kolégia rektora, ktoré sa konalo 

14.6. Aktuálne boli predložené správy za uplynulé obdobie, čítanie správ je ukončené, dekani požadujú vy-

hodnotiť efektivitu práce útvarov rektorátu, pričom kritéria na hodnotenie majú pripraviť dekani jednotlivých 

fakúlt. Najbližšie kolégium sa uskutoční 28.6. kde sa bude rokovať o výkonoch jednotlivých fakúlt, posudzo-

vať sa bude vedeckovýskumná aktivita  a jedným z bodov bude aj diskusia k úbytku študentov na jednotlivých 

fakultách a zhodnotenie úspešnosti študentov na skúškach. Ďalej dekan informoval o novej metodike VER, 

ktorá by mala byť účinná od budúceho roka 2024. Podľa uvedenej metodiky budú nastavené nové koeficienty 

pre prideľovanie dotácie VŠ. Dotácie budú rozdeľované podľa nasledovného kľúča: 43 % výkonov v peda-

gogike, 39 % výkonov vo vede a technike (nebudú tam zohľadňovaní doktorandi a HZ), 10 % podľa výkono-

vých zmlúv a 8 % sociálne služby študenti. 

Ďalej dekan informoval, že ešte nie je oficiálne pridelená dotácia, pričom Správna rada zasadá 30. 6. a práve 

na tomto zasadnutí by mala byť definitívne schválená pridelená dotácia.  

Na Vedeckej rade SjF STU bol jednomyseľne schválený návrh na udelenie čestného titulu „profesor emeritus“ 

prof. Roháľ-Ilkivovi a prof. Urbanovi.  

Ďalšou informáciou, ktorú pán dekan uviedol bolo odvolanie vedúceho Ústavu automatizácie, merania a ap-

likovanej informatiky doc. Ing. Martina Halaja, PhD. Vedúcim ústavu bol dočasne poverený Ing. Martin Ju-

hás, PhD. 

Ďalej pán dekan informoval o prebiehajúcej rekonštrukcií fasády a parapiet. Tiež informoval o troch pripra-

vovaných projektoch týkajúcich sa ďalších rekonštrukčných prác, a to: rekonštrukcie parapiet zo strany dvora, 

rekonštrukcie auly  a rekonštrukcie kotolne.  

  

 
Diskusia: 

Bez diskusie.   
 
 
K bodu 3: 

Informácie zo zasadnutia AS STU uviedla predsedníčka doc. Brusilová, ktorá predniesla informácie z 

ustanovujúceho zasadnutia akademického senátu STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 24.5.2023. Na 

ustanovujúcom zasadnutí sa konali voľby predsedu, podpredsedov AS STU a predsedov jednotlivých komisií 

AS STU.  Predsedom AS STU bol zvolený prof. Ing. František Janíček, PhD., podpredsedníčkou AS STU sa 

stala JUDr. Janka Zajacová, PhD., členmi predsedníctva AS STU sa stali doc. Ing. Alena Brusilová, PhD., 

doc. Ing. Ján Lang. PhD., doc. Ing. Milan Naď, CSc., Ing. Michal Brašeň, ArtD., prof. Ing. Vladimír Lukeš, 

Dr.Sc., Bc. Filip Kušnír, ktorý je súčasne predsedom ŠČ AS STU. Podpredsedom za ŠČ AS STU bol zvolený 

Andrej Dorušinec. Zo senátorov za Strojnícku fakultu boli do jednotlivých komisií zvolení: doc. Vladimír 

Chmelko ako predseda Ekonomickej komisie AS STU, doc. Martin Gulan ako člen legislatívnej komisie AS 

STU, prof. Marián Peciar ako člen Pedagogickej komisie AS STU, Ing. Vladimír Kmeť ako člen Pedagogickej 
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komisie AS STU a Marek Kmeť ako člen Študentskej komisie AS STU. 

Ako ďalej uviedla predsedníčka doc. Brusilová ďalšie rokovanie AS STU sa konalo 7.6. pričom hlavnými 

bodmi programu bol rozpis dotácie a návrh rozpočtu. Rozpis dotácie na rok 2023 bol senátormi prerokovaný 

a AS STU v Bratislave odporučil materiál predložiť na schválenie v Správnej rade STU s pripomienkami. 

K návrhu rozpočtu sa viedla rozsiahla diskusia senátorov, najmä z pohľadu časovej postupnosti schvaľovania 

návrhu rozpočtu STU a schvaľovania fakultných rozpočtov. Návrh rozpočtu na rok 2023 bol schválený 

napriek nesúhlasnému stanovisku EK STU a väčšiny senátorov zamestnaneckej časti AS STU. Doc. Brusilovú 

doplnil doc. Chmelko, ktorý uviedol, že je to prvýkrát kedy bol ako prvý schválený návrh rozpočtu STU a až 

následne rozpočet fakúlt. Predsedníčka pani doc. Brusilová doplnila informáciu o prísľube prorektora Híveša 

o skoršom termíne schvaľovania rozpisu dotácie a rozpočtu v budúcom roku ako tomu bolo v roku 2023, kedy 

v decembri 2022 bola podpísaná zmluva medzi MŠVVaŠ a STU a napriek tomu sa rozpočet schvaľoval 

spoločne s rozpisom dotácií až v júni.  
 

Diskusia: 

Bez diskusie.   

 
K bodu 4: 

Predsedníčka AS SjF STU v Bratislave informovala, že senátori dostali materiál vopred. Dekan v úvodnom 

slove poďakoval všetkým, ktorí na tvorbe nového Štatútu SjF STU podieľali. Prodekan prof. Ďuriš informoval 

o posledných zmenách, ktoré boli v štatúte zapracované, a to v čl. 7 AS SjF a čl. 33 Výkladové pravidlo. 

Následne požiadal o podporu pri schvaľovaní, pričom uviedol dôležitosť schválenia štatútu aj z dôvodu 

blížiaceho sa auditu súvisiaceho s akreditáciou a poďakoval sa senátorom za spoluprácu.  

 
Diskusia: 

Bez diskusie.   

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 1.6/2023:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje „Štatút Strojníckej 

fakulty Slovenskej technickej univerzity v Bratislave“ bez pripomienok. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 22 

 Hlasovalo za : 22 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 1.6/2023 bolo schválené jednomyseľne. 

 

 
K bodu 5: 

Predsedníčka AS SjF STU doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. uviedla, že podklady senátori dostali vopred k 

pripomienkovaniu a poďakovala sa za všetky doručené pripomienky. Ďalej uviedla, že účinnosť všetkých 

predkladaných dokumentov „Organizačný poriadok SjF STU“, „Rokovací poriadok AS SjF STU“, „Zásady 

volieb do AS SjF STU“ ako aj „Zásady voľby kandidáta na dekana a prijatia návrhu na odvolanie dekana SjF 

STU“ majú nadobudnúť účinnosť 1.9.2023.  
  

Diskusia: 

Bez diskusie.   

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 2.6/2023:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje „Organizačný 

poriadok SjF STU“ bez pripomienok. 
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Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 22 

 Hlasovalo za : 22 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 2.6/2023 bolo schválené jednomyseľne. 

 
 
K bodu 6: 

Predsedníčka AS SjF STU doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. sa poďakovala predsedovi a členom Legislatívnej 

komisie za spoluprácu pri vypracovaní dokumentov za AS SjF. Prof. Gulan informoval o ukončenom procese 

zosúlaďovania dokumentov a tiež poďakoval doc. Ridzoňovi za pomoc a cenné rady počas prípravy 

jednotlivých dokumentov.   
 

Diskusia: 

V rámci diskusie doc. Čačková navrhla zmenu v článku 12 vo vete: ...tajomník píše zápisnicu z rokovania AS 

SjF STU“ zmeniť na „poverená osoba dekanom píše zápisnicu z rokovania AS SjF STU“. Ako hlavný dôvod 

tejto zmeny uviedla, že člen akademického senátu by sa mal plne venovať rokovaniu, čo mu nie je plne 

umožnené, nakoľko sa venuje písaniu zápisu z rokovania. Doc. Čačková argumentovala tým, že žiaden 

z členov Vedenia, Kolégia dekana či členov Vedeckej rady nepíše zápisnice z rokovania. Z diskusie vyplynula 

potreba riešiť pozíciu tajomníka a jeho činnosti v AS SjF.  

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 3.6/2023:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje „Rokovací 

poriadok AS SjF STU v Bratislave“ bez pripomienok. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 22 

 Hlasovalo za : 21 

 Hlasovalo proti :   1 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 3.6/2023 bolo schválené väčšinou hlasov. 

 
K bodu 7: 

Pani predsedníčka AS SjF STU doc. Alena Brusilová  otvorila diskusiu k tomuto bodu.  

 

Diskusia: 

Bez diskusie.   

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 4.6/2023:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje „Zásady volieb do 

AS SjF STU v Bratislave“ bez pripomienok. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 22 

 Hlasovalo za : 22 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 4.6/2023 bolo schválené jednomyseľne. 
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K bodu 8: 

Pani predsedníčka AS SjF STU v Bratislave doc. Brusilová  otvorila diskusiu k tomuto bodu.  

 

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásil doc. Chmelko, ktorý poukázal na zmenu minimálneho počtu senátorov potrebných na 

predloženie návrhu na odvolanie dekana, ktorý je aktuálne 1/5 pričom v minulosti to bola 1/3 senátorov. 

Reagovala doc. Brusilová, že 1/5 členov AS SjF je skutočne malý počet na odvolanie dekana, avšak Pracovná 

skupina sa pri tvorbe dokumentu musela držať Štatútu STU, v ktorom je tento počet presne zadefinovaný. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 5.6/2023:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje „Zásady voľby 

kandidáta na dekana a prijatia návrhu na odvolanie dekana SjF STU v Bratislave“ 

bez pripomienok. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 22 

 Hlasovalo za : 22 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 5.6/2023 bolo schválené jednomyseľne. 

 
K bodu 9: 

Pani predsedníčka AS SjF STU v Bratislave doc. Alena Brusilová vyzvala pána dekana ako predkladateľa 

o úvodné slovo. Dekan uviedol, že návrh rozpočtu musí fakulta predložiť do konca júna. Po prerokovaní a 

schválení v AS SjF STU rozpočet následne schvaľuje rektor. Pán dekan uviedol, že snahou bolo predložiť 

vyrovnaný rozpočet. Samotný rozpočet predstavila tajomníčka SjF pani Ing. Kuzmová, pričom uviedla, že 

podklady dostali senátori vopred.  

Po ukončení prezentácie doc. Chmelko predniesol stanovisko EK:  

AS SjF schvaľuje návrh rozpočtu SjF na rok 2023 s pripomienkami: 

- v zmysle schválenej "Metodiky rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na súčasti STU na rok 2023" predložiť   

metodiku rozdelenia dotačných prostriedkov v kapitole MZDY a TOVARY A SLUŽBY, 

- predložiť analýzu spotreby energií v merných jednotkách a vo finančnom vyjadrení za posledné 3 roky. 

  

Diskusia: 

Bez diskusie.   

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 6.6/2023:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje „Návrh rozpočtu  

SjF STU na rok 2023“ s pripomienkami: 
- v zmysle schválenej "Metodiky rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na súčasti STU na 

rok 2023" predložiť   metodiku rozdelenia dotačných prostriedkov v kapitole MZDY a 

TOVARY A SLUŽBY,  

- predložiť analýzu spotreby energií v merných jednotkách a vo finančnom vyjadrení za 

posledné 3 roky. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 22 

 Hlasovalo za : 22 
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 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 6.6/2023 bolo schválené jednomyseľne. 
 
 
K bodu 10: 

Pani predsedníčka AS SjF STU v Bratislave doc. Alena Brusilová v úvode tohto bodu rokovania informovala 

o zasadnutí predsedníctva AS SjF STU, ktoré sa konalo 8. 6. 2023. Ďalej informovala o ukončení členstva 

v AS SjF STU Ing. Poničanovej, nástupkyňou sa stala Bc. Ema Novotná. Predsedníčka AS SjF STU dostala 

od predsedu ŠČ AS SjF STU Ing. Kmeťa žiadosť o pozastavenie členstva členov ŠČ AS SjF STU, ktorí 

ukončili bakalársky stupeň štúdia. Členstvo sa im obnoví nástupom na inžiniersky stupeň štúdia na SjF STU. 

Termíny zasadnutí AS SjF STU v akademickom roku 2023/24 budú známe na najbližšom zasadnutí 

predsedníctva a následne budú o nich informovaní všetci senátori.  

Prodekan doc. Gužeľa sa prihovoril členom ŠČ AS SjF STU a vyzval ich, aby v prípade, ak majú podozrenie 

z neobjektívneho spôsobu skúšania podali oficiálnu sťažnosť, ktorá môže byť anonymná, ale musí byť 

oficiálne podaná cez podateľňu, alebo osobne na dekanáte. Bez podania oficiálnej žiadosti nie je možné 

pristúpiť k riešeniu problému, o ktorom sa na chodbách fakulty hovorí, ale neexistuje oficiálny podnet. Pán 

prodekan vyjadril študentom podporu nakoľko sa táto situácia opakuje a je pripravený problém riešiť, ale bez 

oficiálnej sťažnosti má zviazané ruky. Reagoval Ing. Kmeť, ktorý informoval, že študenti si uvedomujú 

nutnosť podania oficiálnej sťažnosti.  

Do diskusie sa ďalej prihlásil Ing. Danko s otázkou, ako je možné, že študenti bez ukončenia všetkých 

predmetov sa môžu prihlásiť na štátnu skúšku. Reagoval prodekan doc. Gužela, že v študijnom poriadku nie 

je uvedené poradie podmienok na ukončenie štúdia a teda vykonanie všetkých skúšok. Získanie predpísaného 

počtu kreditov je iba jednou z podmienok na ukončenie štúdia rovnako ako podmienka úspešného vykonania 

štátnej skúšky. To znamená, že v prípade ak študent nemá ešte splnený potrebný počet kreditov, môže sa 

prihlásiť na štátnu skúšku, túto úspešne vykonať a až následne vykonať skúšky pre dosiahnutie potrebné počtu 

kreditov. Táto zmena oproti zaužívanému postupu môže byť odstránená presným zadefinovaním podmienok 

v informačných listoch.  

Doc. Matúš sa prihlásil s pripomienkou, že v takomto prípade, nie je vhodné skrátiť skúškové obdobie pre 3. 

ročník bakalárskeho štúdia, keďže niektorí študenti nemajú ukončené predmety z 2. ročníka bakalárskeho 

štúdia a pri skrátenom skúškovom období nemajú dostatok času na vykonanie všetkých skúšok. Reagoval 

prodekan doc. Gužela, a potvrdil, že študenti, ktorí nemajú všetky skúšky z druhého ročníka sú evidovaní ako 

tretiaci, teda ich skúškové obdobie sa končí v skrátenom režime, aby mali dostatok času na vypracovanie 

bakalárskej práce. Avšak keď si pán prodekan robil analýzu s cieľom nezapísania sa študentov, ktorým chýba 

jedna skúška z predchádzajúceho ročníka do vyššieho ročníka, zostal mu iba jeden študent. Ak podmienku 

zmenil na jednu nevykonanú skúšku v každom semestri, počet študentov sa zvýšil na štyridsať študentov.  

Ďalej sa do diskusie prihlásil dekan fakulty, ktorý podotkol, že informácie, ktoré posiela vedúcim ústavov nie 

sú v mnohých prípadoch preposielané zamestnancom na základných pracoviskách v požadovanom objeme. 

Následne sa prihlásil Ing. Danko s pripomienkou na nedostatočné technické riešenie novovybudovaných 

prístreškov. Reagoval prodekan doc. Schrek, ktorý informoval o problematickej komunikácií s architektom. 

Nakoľko objekty musia prejsť kolaudáciou je potrebné vyhovieť požiadavkám architekta, ktoré v niektorých 

prípadoch nie sú v súlade s požiadavkami zo strany fakulty. Ďalej pán prodekan informoval, že prebieha 

reklamácia parkoviska na ktorom boli vybudované odvodňovacie kanále, ktoré však neplnia svoj účel. Pán 

prodekan informoval o poškodení travertínového obkladu, ku ktorému došlo pri rekonštrukcií Stavebnej 

fakulty. Ďalej informoval o nadchádzajúcich prácach v rámci rekonštrukcie okenných parapiet na fasáde 

fakulty od Námestia slobody, pri ktorých bude použitá technológia vysokotlakového vodného lúča a teda je 

potrebné zodpovedne uzatvárať okná na kanceláriách a učebniach z tejto strany budovy.  

Do diskusie sa prihlásil Ing. Bartalský, ktorý sa chcel informovať na dôvod ukončenia činnosti jedálne na 

rektoráte. Reagoval dekan fakulty s tým, že informáciu preverí a následne bude senátorov informovať.  

Pani Mgr. Hudecová požiadala o zaslanie doplňujúcich informácií k metodike VER. Reagovala predsedníčka 
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AS SjF STU doc. Brusilová, ktorá informovala senátorov, že všetky dokumenty a teda aj doplňujúce 

informácie k metodike VER rozpošle senátorom a žiada ich, aby tieto informácie preposlali aj svojim kolegom 

na pracoviskách.  

Následne predsedníčka AS SjF STU doc. Brusilová poďakovala všetkým prítomným senátorom za ich účasť 

a ukončila zasadnutie.  

 

Zapísala: Doc. Ing. Iveta Čačková, PhD.  

 

....................................................... 

   

Overili  : RNDr. Jozef Leja, PhD. ....................................................... 

 
Ing. Tadeáš Vojtko  ........................................................ 

 

 

V Bratislave, 21. 06. 2023 

                                                                                                     ................................................... 

                                                                                                      doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. 

                                                                                                              predsedníčka AS SjF STU   


